
Rada Gminy Miedźno 

Sesja 

Protokół nr 2/2024 

II Sesja w dniu 16 maja 2024. 

Nagranie z posiedzenia dostępne jest na stronie www.miedzno.esesja.pl  w  zakładce 

„Transmisje obrad”. Obrady rozpoczęto 16 maja 2024 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 

15:15 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Sławomir Bochnia 

2. Emilia Burska-Florczyk 

3. Zbigniew Graj 

4. Ireneusz Kluba 

5. Agnieszka Makles 

6. Robert Miara 

7. Monika Morawiec-Zawada 

8. Paweł Mszyca 

9. Marzena Pełka 

10. Mateusz Pełka 

11. Joanna Pryzwan, 

12. Robert Soboniak 

13. Małgorzata Szymonik 

14. Waldemar Wosiński  

Goście: 

1. Grażyna Borycka - Skarbnik 

2. Ewelina Stobiecka -Wójt 

3. Marta Morawiec - Sołtys wsi Dębiniec 

4. Maria Kujawska - Sołtys wsi Kołaczkowice Małe  

5. Adrian Soboniak – Sołtys wsi Kołaczkowice Duże 

6. Agnieszka Makles - Sołtys wsi Wapiennik 

7. Krystyna Pluta - Sołtys wsi Izbiska 

8. Mirosław Zawada - Sołtys wsi Miedźno 

9. Barbara Piątek - Sołtys wsi Ostrowy  

10. Konstanty Szczypiór - Sołtys wsi Borowa 

11. Krzysztof Widera - Sołtys wsi Władysławów 

1.Otwarcie sesji Rady Gminy i stwierdzenie jej prawomocności 

Przewodniczący Rady Gminy Miedźno Zbigniew Graj realizując czynności proceduralne otworzył 

posiedzenie II Sesji Rady Gminy Miedźno. Poinformował, że obrady są transmitowane i utrwalane za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Powitał obecnych radnych, sołtysów oraz pozostałych 

uczestników obrad. Na sesji obecnych było 14 radnych, co stanowi quorum niezbędne do 

przeprowadzenia ważnych wyborów oraz podejmowania prawomocnych uchwał. W związku z tym, 

przewodniczący Graj stwierdził prawomocność sesji.  

 

 

 



 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad 

 
Przewodniczący Rady Gminy Miedźno Zbigniew Graj zapytał czy są propozycje zmian w porządku 

obrad. 

Wobec braku zmian porządek obrad został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie proponowanego porządku obrad.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Bochnia, Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Ireneusz Kluba, Agnieszka 

Makles, Robert Miara, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, Mateusz 

Pełka, Joanna Pryzwan, Robert Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński  

 

Porządek obrad został przyjęty. Brzmi następująco: 

1. Otwarcie sesji Rady Gminy i stwierdzenie jej prawomocności 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z I sesji Rady Gminy 

4. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia liczby i nazw stałych Komisji Rady Gminy Miedźno 

5. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej 

6. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

7. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Zastępcy Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

8. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

9. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji 

10. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Zastępcy Przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji 

11. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Budżetu, Oświaty i Spraw Społecznych 

12. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Budżetu, Oświaty i 

Spraw Społecznych 

13. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Zastępcy Przewodniczącego Komisji Budżetu, 

Oświaty i Spraw Społecznych 

14. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska i 

Rolnictwa 

15. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Infrastruktury, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

16. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Zastępcy Przewodniczącego Komisji 

Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

17. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia miesięcznego wynagrodzenia Wójta Gminy 

Miedźno 

18. Wolne wnioski 

19. Zakończenie obrad II Sesji Rady Gminy Miedźno 

 

 

 

 

3. Przyjęcie protokołu z I sesji Rady Gminy 

 
Przewodniczący Graj zapytał czy są jakieś uwagi do protokołu z I sesji Rady Gminy Miedźno.  



Wobec braku uwag Przewodniczący poddał protokół pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z I sesji Rady Gminy.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Bochnia, Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Ireneusz Kluba, Agnieszka 

Makles, Robert Miara, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, Mateusz 

Pełka, Joanna Pryzwan, Robert Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia liczby i nazw stałych Komisji Rady Gminy 

Miedźno 

 

Przewodniczący Graj zaproponował, aby rada powołała cztery stałe komisje: Komisje 

Rewizyjną, Komisje Skarg, Wniosków i Petycji, Komisję Budżetu, Oświaty i Spraw 

Społecznych oraz Komisję Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Rolnictwa. 

Przewodniczący Graj zapytał czy są jakieś inne propozycje. 

Wobec braku propozycji  Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie . 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia liczby i nazw stałych Komisji Rady Gminy Miedźno.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Bochnia, Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Ireneusz Kluba, Agnieszka 

Makles, Robert Miara, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, Mateusz 

Pełka, Joanna Pryzwan, Robert Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona nr 4/II/2024 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej 

Przewodniczący Waldemar Wosiński przeczytał projekt uchwały. 

W związku z brakiem uwag projekt uchwały został poddany pod głosowanie 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 



ZA (14) 

Sławomir Bochnia, Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Ireneusz Kluba, Agnieszka 

Makles, Robert Miara, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, Mateusz 

Pełka, Joanna Pryzwan, Robert Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona nr 5/II/2024 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Przewodniczący Graj poprosił o zgłaszanie kandydatów na przewodniczącego. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Sławomir Bochnia, który zgłosił kandydaturę radnego Ireneusza Kluby. 

Przewodniczący Graj zapytał czy są inne propozycję. Wobec braku innych propozycji 

poprosił o przeczytanie projektu uchwały przewodniczącego Wosińskiego. 

W związku z brakiem uwag projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Sławomir Bochnia, Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Agnieszka Makles, Robert 

Miara, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, Mateusz Pełka, Joanna 

Pryzwan, Robert Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Ireneusz Kluba 

 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona nr 6/II/2024 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Zastępcy Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej 

Przewodniczący Graj poprosił o zgłaszanie kandydatów na zastępcę przewodniczącego. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Ireneusz Kluba, który zgłosił kandydaturę radnego Sławomira Bochni 

Przewodniczący Graj zapytał czy są inne propozycję.  

Wobec braku innych propozycji poprosił o przeczytanie projektu uchwały przewodniczącego 

Wosińskiego. W związku z brakiem uwag projekt uchwały został poddany pod głosowanie 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Zastępcy Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  

 



Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Bochnia, Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Ireneusz Kluba, Agnieszka 

Makles, Robert Miara, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, Mateusz 

Pełka, Joanna Pryzwan, Robert Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński. 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona nr 7/II/2024 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Przewodniczący Waldemar Wosiński przeczytał projekt uchwały. 

W związku z brakiem uwag projekt uchwały został poddany pod głosowanie 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Bochnia, Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Ireneusz Kluba, Agnieszka 

Makles, Robert Miara, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, Mateusz 

Pełka, Joanna Pryzwan, Robert Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona nr 8/II/2024 

 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji 

Przewodniczący Graj poprosił o zgłaszanie kandydatów na przewodniczącego. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Robert Miara, który zgłosił kandydaturę radnego Roberta Soboniaka 

Przewodniczący Graj zapytał czy są inne propozycję. Wobec braku innych propozycji 

poprosił o przeczytanie projektu uchwały przewodniczącego Wosińskiego. 

W związku z brakiem uwag projekt uchwały został poddany pod głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Sławomir Bochnia, Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Ireneusz Kluba, Agnieszka 

Makles, Robert Miara, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, Mateusz 

Pełka, Joanna Pryzwan, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Robert Soboniak 

 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona nr 9/II/2024 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Zastępcy Przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji 

Przewodniczący Graj poprosił o zgłaszanie kandydatów na zastępcę przewodniczącego. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Robert Soboniak, który zgłosił kandydaturę radnego Roberta Miary. 

Przewodniczący Graj zapytał czy są inne propozycję. Wobec braku innych propozycji 

poprosił o przeczytanie projektu uchwały przewodniczącego Wosińskiego. 

W związku z brakiem uwag projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Zastępcy Przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Bochnia, Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Ireneusz Kluba, Agnieszka 

Makles, Robert Miara, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, Mateusz 

Pełka, Joanna Pryzwan, Robert Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński. 

 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona nr 10/II/2024 

11. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Budżetu, Oświaty i Spraw 

Społecznych 

Przewodniczący Waldemar Wosiński przeczytał projekt uchwały. 

W związku z brakiem uwag projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Budżetu, Oświaty i Spraw Społecznych.  

 

Wyniki głosowania 



ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Bochnia, Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Ireneusz Kluba, Agnieszka 

Makles, Robert Miara, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, Mateusz 

Pełka, Joanna Pryzwan, Robert Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona nr 11/II/2024 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Budżetu, Oświaty 

i Spraw Społecznych 

Przewodniczący Graj poprosił o zgłaszanie kandydatów na zastępcę przewodniczącego. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Małgorzata Szymonik, która zgłosiła kandydaturę radnej Marzeny Pełki. 

Przewodniczący Graj zapytał czy są inne propozycję. Wobec braku innych propozycji 

poprosił o przeczytanie projektu uchwały przewodniczącego Wosińskiego. 

W związku z brakiem uwag projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Budżetu, Oświaty i Spraw 

Społecznych.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Sławomir Bochnia, Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Ireneusz Kluba, Agnieszka 

Makles, Robert Miara, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Mateusz Pełka, Joanna 

Pryzwan, Robert Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marzena Pełka 

 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona nr 12/II/2024 

13. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Zastępcy Przewodniczącego Komisji 

Budżetu, Oświaty i Spraw Społecznych 

Przewodniczący Graj poprosił o zgłaszanie kandydatów na zastępcę przewodniczącego. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Monika Morawiec- Zawada, która zgłosiła kandydaturę radnej Joanny Pryzwan. 

Przewodniczący Graj zapytał czy są inne propozycję. Wobec braku innych propozycji 

poprosił o przeczytanie projektu uchwały przewodniczącego Wosińskiego. 

W związku z brakiem uwag projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Zastępcy Przewodniczącego Komisji Budżetu, 



Oświaty i Spraw Społecznych.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Sławomir Bochnia, Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Ireneusz Kluba, Agnieszka 

Makles, Robert Miara, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, Mateusz 

Pełka, Robert Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Joanna Pryzwan 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona nr 13/II/2024 

14. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Infrastruktury, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa 

Przewodniczący Waldemar Wosiński przeczytał projekt uchwały. 

W związku z brakiem uwag projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska i 

Rolnictwa.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Bochnia, Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Ireneusz Kluba, Agnieszka 

Makles, Robert Miara, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, Mateusz 

Pełka, Joanna Pryzwan, Robert Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona nr 14/II/2024 

15. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Infrastruktury, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

Przewodniczący Graj poprosił o zgłaszanie kandydatów na przewodniczącego 

W dyskusji wzięli udział: 

- Małgorzata Szymonik, która zgłosiła kandydaturę radnego Pawła Mszycy. 

Przewodniczący Graj zapytał czy są inne propozycję. Wobec braku innych propozycji 

poprosił o przeczytanie projektu uchwały przewodniczącego Wosińskiego. 

W związku z brakiem uwag projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Infrastruktury, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa.  

 

Wyniki głosowania 



ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Sławomir Bochnia, Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Ireneusz Kluba, Agnieszka 

Makles, Robert Miara, Monika Morawiec-Zawada, Marzena Pełka, Mateusz Pełka, Joanna 

Pryzwan, Robert Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Paweł Mszyca 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona nr 15/II/2024 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Zastępcy Przewodniczącego Komisji 

Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

Przewodniczący Graj poprosił o zgłaszanie kandydatów na zastępcę przewodniczącego. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Paweł Mszyca, który zgłosił kandydaturę radnej Małgorzaty Szymonik. 

Radna Szymonik Wyraziła zgodę. 

Przewodniczący Graj zapytał czy są inne propozycję. Wobec braku innych propozycji 

poprosił o przeczytanie projektu uchwały przewodniczącego Wosińskiego. 

W związku z brakiem uwag projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Zastępcy Przewodniczącego Komisji Infrastruktury, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Sławomir Bochnia, Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Ireneusz Kluba, Agnieszka 

Makles, Robert Miara, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, Mateusz 

Pełka, Joanna Pryzwan, Robert Soboniak, Waldemar Wosiński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Małgorzata Szymonik 

 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona nr 16/II/2024 

 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia miesięcznego wynagrodzenia Wójta Gminy 

Miedźno 

 

Przewodnicząca Emilia Burska przeczytała projekt uchwały. 

W związku z brakiem uwag projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia miesięcznego wynagrodzenia Wójta Gminy Miedźno.  



 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Sławomir Bochnia, Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Ireneusz Kluba, Robert Miara, 

Paweł Mszyca, Marzena Pełka, Mateusz Pełka, Joanna Pryzwan, Robert Soboniak, 

Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Agnieszka Makles, Monika Morawiec-Zawada 

 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona nr 17/II/2024 

 

18. Wolne wnioski 

Przewodniczący Graj zapytał czy ktoś ze zgromadzonych chce zabrać głos. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Mirosław Zawada 

- Ewelina Stobiecka  

- Krzysztof Zyśk 

- Mieszkaniec 1 

- Mieszkaniec 2 

 

Sołtys Mirosław Zawada, poruszył kwestię budowy chodnika przy ul. Władysława Jagiełły.    

Powiedział, że podczas pogłębiania rowów zostały wykopane słupki graniczne, które po 

odnowieniu będą wypadały w środku rowu. Zapytał też o zasadność pogłębiania rowów, 

kiedy nie mają one przepustów odprowadzających wodę. Miał także zastrzeżenie do 

szerokości drogi, która powinna mieć 5,5 metra, a w niektórych miejscach ma 5 a nawet 4,7 

metra. 

Zapytał także czy jest na budowie inspektor nadzoru i czy Pani Wójt była na tej budowie. 

Poprosił również o udostepnienie właścicielom działek mieszczących się przy tej ulicy 

wglądu w projekty tej inwestycji. 

Przewodniczący Graj powiedział, że wszystkie projekty oraz uzgodnienia na temat tej 

inwestycji zostały podejmowane w poprzedniej kadencji oraz poprzednim składzie Rady 

Gminy. 

Pani Wójt Stobiecka poprosiła o przerwę oraz o poproszenie kierownika Krzysztofa Zyśka, 

który nadzoruje prace na tej inwestycji. 

 

Zarządzono przerwę o godz.14.44. 

 

Obrady wznowiono o godz. 14.47. 

 

Sołtys Zawada ponownie przedstawił swoje pytania dotyczące inwestycji przy ulicy 

Władysława Jagiełły. 

 

Kierownik Zyśk nadmienił, że inwestycja przy ul Jagiełły jest to budowa chodnika bez 

ingerencji w nawierzchnię drogi, nie jest to remont tejże drogi. 



Odpowiedział na pytanie dotyczące szerokości drogi, mówiąc, że istniejąca droga ma od 5 

metrów do 4,20 szerokości. Zwężając się w kierunku ul. Prusa i w takich szerokościach jest 

umiejscawiany krawężnik chodnika. 

Jeśli chodzi o pytanie dotyczące rowów, kierownik odpowiedział, że rowy są na miejscu w 

którym zawsze się znajdowały, są tylko oczyszczane i pogłębiane, a jeśli chodzi o słupki 

graniczne to będą one zgodnie z  mapami umiejscowione w miejscach których się 

znajdowały. Powiedział również, że rowy nie posiadają przepustów ponieważ są rowami 

chłonnymi i zostały pogłębiane w celu zbierania wody z prawej strony drogi, a na jej 

powierzchni nie tworzyły się rozlewiska. 

Odnosząc się do innych uwag powiedział, że projekt jest w trakcie realizacji i na tym etapie 

można jeszcze dokonać niewielkich korekt lub uwzględnić potrzeby właścicieli działek. 

 

Sołtys Zawada ponownie powiedział, że słupki graniczne nie są w miejscach, w których były. 

 

Kierownik Zyśk podtrzymał swoją odpowiedź twierdząc, że punkty graniczne będą 

odtwarzane przez geodetę. Poprosił jednocześnie o zgłaszanie przypadków podobnych 

sytuacji.  

 

Sołtys Zawada zapytał czy przewidywane jest odtworzenie nawierzchni asfaltowej na tej 

ulicy. 

 

Kierownik Zyśk powiedział że była koncepcja przebudowy wraz z poszerzeniem tej drogi ale 

wiązało się to z wykupem powierzchni od właścicieli co znacznie podnosiło koszty 

inwestycji. Na dzień dzisiejszy jest to budowa chodnika celem poprawienia bezpieczeństwa 

pieszych. 

 

Następnie głos zabrał mieszkaniec Pan Makles, który jest kierowcą autobusu szkolnego. 

Powiedział, że ulica Jagieły oraz droga z Władysławowa na Borową  jest za wąska żeby 

minęły się dwa auta, tym bardziej teraz kiedy ul. Jagieły jest w trakcie przebudowy. 

 

Kierownik Zyśk po raz kolejny powiedział, że droga pozostała w tych samych wymiarach nie 

została zwężona. 

Sołtys Zawada powiedział, że w chwili obecnej nie ma możliwości aby podczas mijania 

zmieściły się np. autobus i sprzęt rolniczy, a nie ma możliwości zjechania na pobocze 

ponieważ z jednej strony jest wysoki krawężnik, a z drugiej głęboki rów. 

 

Następnie zabrał głos mieszkaniec ul. Władysława Jagiełły i ponownie poruszył kwestię 

szerokości drogi oraz nierównej szerokości chodników, zakwestionował również potrzebę 

budowy chodnika. 

 

Kierownik Zyśk po raz kolejny powiedział, że szerokość drogi pozostaje w tych samych 

granicach, a szerokość chodnika zależy od szerokości działki drogowej jaką dysonuje gmina i 

aby nie wchodzić w działki prywatne ta szerokość jest różna. 

A jeśli chodzi o wysokość chodnika to były wnioski mieszkańców, aby był to chodnik 

najazdowy na którym byłby możliwość mijania się pojazdów, ale koncepcja od początku była 

aby utworzyć oddzielną strefę bezpieczną dla pieszego, a takie rozwiązanie nie byłoby 

bezpieczne dla osób poruszających się chodnikiem.  

 

Następnie głos zabrała wójt Stobiecka, która powiedziała, że na inwestycje które są obecnie 

realizowane nie ma wpływu ponieważ uzgadniane były podczas poprzedniej kadencji i przez 



poprzedniego Wójta. Projekty które podpisał poprzedni Wójt będą realizowanie ponieważ 

obowiązują umowy. Powiedziała również, że uwagi i propozycje mieszkańców w miarę 

możliwości będą brane pod uwagę, ale obowiązują projekty które są załącznikiem do umowy. 

 

Mieszkaniec ul. Władysława Jagiełły powiedział, że był w urzędzie i chciał zobaczyć projekty 

tej inwestycji, ale nie zostały mu one udostępnione. 

 

Kierownik Zyśk odpowiedział, że faktycznie był On dzisiaj rano, ale w tym czasie było 

umówione spotkanie z panią Wójt i nie mógł tych projektów w tym momencie pokazać. 

Zaznaczył również, że umówili się na następny dzień w celu przedstawienia i omówienia 

projektu. 

Przewodniczący Graj zapytał czy są inne pytania. Wobec braku pytań poprosił 

przewodniczącą Emilię Burską – Florczyk o przeczytanie pisma od OSP w Miedźnie w 

którym znajdowała się informacja o zakwalifikowaniu się Orkiestry Dętej z Miedźna do 

Mistrzostw Świata Orkiestr Dętych 2024 w Niemczech. 

Pismo to przedstawiało prośbę o dofinansowanie uczestnictwa w tych mistrzostwach. 

Prośbę  motywowano tym, że jest to wielkie wyzwanie finansowe któremu Orkiestra nie jest 

w stanie sprostać samodzielnie. Jest to jednocześnie wielkie marzenie oraz szansa do 

zaistnienia i zaprezentowania naszego regionu przed międzynarodową publicznością. 

 

Przewodniczący Graj powiedział, że pismo zostanie przedstawione Komisji Budżetu, Oświaty 

i Spraw Społecznych która po rozpoznaniu wniosku oraz możliwości finansowych podejmie 

decyzję w tej sprawie. 

 

19. Zakończenie obrad II Sesji Rady Gminy Miedźno 

 

W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad sesji Przewodniczący Rady 

Gminy Zbigniew Graj zamknął obrady II Sesji Rady Gminy Miedźno. 

 

Sesję zakończono o godz.15.15 

 

 

 

 

 

Przewodniczący 

Rady Gminy Miedźno 

Zbigniew Graj 

  

 

 

Przygotował(a): Izabela Krynicka 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


